6 Government Agencies including the Petroleum Authority carried out the Q4 2023 HSE JMP Working Group Meeting for Hengyi Industries Sdn Bhd 石油管理局等六部政府机构开展恒逸公司四季度 HSE 联合监管工作

On 28th February 2024 morning, Brunei Government's HSE Joint Monitoring Program (JMP) Working Group Meeting for the fourth quarter of 2023 was held at Hengyi Industries Sdn Bhd, which a total of 18 people from six Government Agencies including Petroleum Authority (PA) and SHENA participated in.

The working group put forward work suggestions for the current company system updates, process alarms etc. The working group also went to the site, FAR3 field operator room, and Central Control Room to conduct visit.

2024年2月28日,文莱政府2023年四季度HSE联合监管工作组会议在恒逸公司召开。

2月28日上午,文莱政府机构石油管理局(PA)、SHENA等六部 政府机构共18人莅临恒逸公司,开展2023年四季度HSE联合监管工作。工作组一行听取了恒逸公司四季度的HSE工作汇报后,对目前公司制度更新换版及工艺报警等工作提出了工作建议。工作组一行还到装置现场及FAR3外操室,CCR进行了巡视检查。

